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sobota 22. února
MĚSTSKÝ PLES
společenské prostory Záložny od 19:30 hodin

sobota 29. února
ŠKOLNÍ PLES
sál TJ Spartak Slavíkovice od 20 hodin

4. a 6. března
TŘI POHÁDKY
Premiéru uvádí soubor D.A.V.A.
velký sál Záložny vždy v 18 hodin

sobota 7. března          
TANČÍRNA 
Oddíl sportovního tance TJ Spartak Slavíkovice 
zve veřejnost na taneční večer.
sál TJ Spartak Slavíkovice od 20 hodin

úterý 10. března 
KONCERT FILMOVÝCH, MUZIKÁLOVÝCH  
A POHÁDKOVÝCH MELODIÍ 
Známé melodie v podání žáků a pedagogů 
hudebního oboru ZUŠ budou provázeny 
filmovou projekcí.
sál ZUŠ v 18 hodin

sobota 14. března 
O BUDULÍNKOVI 
Pohádku hraje pro děti i dospělé divadlo KAPSA 
Andělská Hora.
velký sál Záložny v 15 hodin

20. a 21. března
JARNÍ BURZA DĚTSKÉHO OBLEČENÍ
Mateřské centrum Pohádka připravuje tradiční 
burzu. Podrobnosti budou na plakátech.
přísálí Záložny 

sobota 21. března
45. ROČNÍK DÁLKOVÉHO POCHODU 
DRAHANSKOU VRCHOVINOU 
Turistický oddíl mládeže TOM Kačeny připravuje 
tradiční jarní pochod s trasami v délce 8, 17, 18, 
21, 25, 35 a 50 km.
místo startu bude upřesněno 

30. března - 5. dubna 
ABSOLVENTSKÁ VÝSTAVA VÝTVARNÉHO 
OBORU 
Vystavují absolventi I. stupně: A. Hofmanová,  
M. Hrachovinová, D. Povolná, A. Šeligová,  
A. Vartová, S. Vránová, T. Boba
Vernisáž 30. března v 18 hodin
výstavní prostory Staré radnice

neděle 29. března
SMRTNÁ NEDĚLA 
Slavíkovice - průvod vychází ve 13 hodin  
od sokolovny ve Slavíkovicích. 
Obchůzka se tradičně bude konat  
i v Královopolských Vážanech a ve Vítovicích.

úterý 31. března
FANTASTICKÁ ŽENA
Dokonalý partner a ideální vztah? Dejte si dobrý 
pozor na to, co si přejete….
Komedii uvádí Agentura Familie, hrají Patricie 
Solaříková (Diana Šoltýsová), Václav Krátký 
(Ondřej Volejník), Adrian Jastraban (Jarmil 
Škvrna). 
Předprodej vstupenek bude v Městské knihovně 
Rousínov od 4. března.
velký sál Záložny v 19 hodin

sobota 4. dubna
UKLIĎME SVĚT, UKLIĎME ČESKO  
– UKLIĎME SI V ROUSÍNOVĚ
Zapojme se do celorepublikové akce a ukliďme 
si svět kolem nás. Město Rousínov a spolky  
v místních částech budou organizátory této 
akce. Podrobnosti najdete na webových 
stránkách města a na plakátech. 

neděle 5. dubna
15. JUBILEJNÍ VÝSTAVA VÍN S OCHUTNÁVKOU  
V KRÁLOVOPOLSKÝCH VÁŽANECH
Vinaři Královopolské Vážany zvou na výstavu 
všechny milovníky dobrého vína. Těšit se 
můžete na vína místních vystavovatelů, vinařů 
z nedalekého okolí, ale i vína z celé Slovácké 
vinařské oblasti. Od 14 hodin zahraje a zazpívá 
Varmužova cimbálová muzika, připravena je  
i bohatá tombola. 
sokolovna Kr. Vážany od 9 hodin

pátek 10. dubna          
VELIKONOČNÍ POCHOD – VĚTRNÍKY
TJ Spartak Slavíkovice zve malé i velké na 
tradiční akci.
odjezd autobusem č. 602 do Letonic 
(čas bude upřesněn) 

SCHůZKY VEDENÍ MĚSTA S OBČANY

Zveme všechny občany na každoroční schůzky s vedením města, které se uskuteční na začátku 
nového roku 2020 ve všech místních částech vždy od 17:30 v následujících termínech:

Místní část Datum Místo
Kroužek PO 24. 02. 2020 Bývalá škola
Rousínov ÚT 25. 02. 2020 Záložna - malý sál
Slavíkovice PO 02. 03. 2020 Bývalá škola
Rousínovec ÚT 03. 03. 2020 Svornost - zasedačka
Královopolské Vážany PO 09. 03. 2020 Bývalá škola
Vítovice ÚT 10. 03. 2020 Sokolská hospoda
Čechyně PO 16. 03. 2020 Bývalá škola

Přijďte s dětmi na činoherní 
pohádku O Budulínkovi v sobotu 
14. března do Záložny, kterou 
uvádí divadlo KAPSA Andělská 
Hora.
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VZNIKLO DALŠÍ PŘÍRODNÍ STANOVIŠTĚ

S potěšením a rád Vám, vážení čtenáři, přináším 
zprávu o zvelebení dalšího kousku naší příro-
dy v okolí Rousínova. Velmi často se v poslední 
době mluví o problémech v krajině, a to zejména 
v souvislosti s její stále se snižující schopností 
zadržovat vodu a s poklesem její rozmanitosti 
(úbytek rostlinných i živočišných druhů). Dílo, 
které jsme zrealizovali v místní části Čechyně, by 
mělo alespoň trochu napomoci ke zmírnění těch-
to neduhů. Tato akce měla název „Mokřad v Če-
chyni pod hřištěm“ a byla dokončena v říjnu 2019 
firmou KAVYL, spol. s r. o. z Mohelna. Byl vybu-
dován mokřad, provedly se terénní úpravy a vý-
sadby podle projektu zpracovaného společností 
VZD Invest z Brna. Stát takové akce podporuje, 
a proto nám na základě podané žádosti o dotaci 
byla poskytnuta částka, která pokryla skoro celé 
náklady na realizaci díla, a to 511 000 Kč. 

Místo, na kterém jsme mokřad vystavěli, půso-
bilo předtím nevzhledně. V terénu blízko potoka 
Rakovec, vedle fotbalového hřiště v Čechyni, se 
nacházely zbytky betonových rozvalin býva-
lého vodohospodářského objektu, pozůstatky 
oplocení studní (dříve je využívaly UP závody) 
a polámané či poškozené dřeviny. Tyto objekty 
byly při realizaci mokřadu odstraněny, byla vy-
hloubena tůň o rozloze 295 m2, ve které by se 
měla pohybovat vodní hladina ve výšce 0 – 1 m. 
Naplnění tohoto objektu vodou bude závislé na 
více faktorech, zejména výšce hladiny podzemní 
vody (dno tůně je níže než dno Rakovce), inten-
zitě srážek a nasycení okolního terénu vodou 
(je vybudován podzemní drén na stažení vody 
do prostoru mokřadu). Je tedy pravděpodobné, 
že v letních měsících bude mokřad vyschlý, ale 
i tak poskytne vhodné prostředí pro vývoj i ži-

vot drobných obojživelníků i jiných živočišných 
a rostlinných druhů. Dle projektu jsme na místě 
ponechali kmeny, které mají sloužit jako stanovi-
ště pro různé druhy hmyzu, zejména řádu brouci. 
Jako plazník se označuje prostor pro úkryt plazů, 
na lokalitě plní jeho funkci instalovaná dřevní 
hmota vzniklá při úpravě prostoru. Využili jsme 
také nalezené opracované kameny, které firma 
KAVYL umístila na břeh mokřadu a poskytnou 
též prostor a úkryt řadě drobných živočichů. 
Celá oblast byla oseta trávou (2 000 m2) a byly 
vysazeny tyto druhy dřevin: 7 ks svída krvavá,  

7 ks ptačí zob obecný, 7 ks kalina tušalaj, 7 ks 
hloh obecný, 1 kus vrba bílá, 4 ks topol černý  
a 4 ks olše lepkavá. Při volbě jednotlivých druhů 
dřevin jsme mysleli i na pastvu pro včely.
Věřím, že časem bude okolí mokřadu vyhledáva-
ným stanovištěm rozmanitých rostlinných i ži-
vočišných druhů. V současné době připravujeme 
další projekty tohoto charakteru.

Ing. Dušan Pekařík
vedoucí odboru výstavby a životního prostředí      
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PŘIPRAVENO K REALIZACI V LETOŠNÍM ROCE

INVESTIČNÍ AKCE NA wEBOVÝCH STRÁNKÁCH MĚSTA

V novém roce s chutí do práce se všemi, které za- 
jímá rozvoj města. Představíme Vám několik 
projektů, které jsou připraveny k realizaci v roce 
2020.

Revitalizace parku U Mlýna 
Jedná se o moderně vybavený park, určený k ak-
tivnímu odpočinku převážně pro dospělé. V tom-
to roce se jedná o první etapu, která obsahuje 
mlatové chodníčky, lavičky a několik cvičebních 
prvků pro seniory. Je zde přislíbená dotace z na-
dace ČEZ 300 000 Kč.

Dešťová kanalizace Královopolské Vážany
Jedná se o první úsek v zástavbovém území. Je 
to příprava odvodnění budoucí komunikace s na-
pojením do potoka. Do této větve bude také na-
pojena dešťová kanalizace z návsi. Dále se jedná 
o částečné prodloužení vodovodu a splaškové 
kanalizace. Rozpočet akce pro letošní rok je cca 
3 mil.  

Venkovní pódium za restaurací Záložna
Pódium je navrženo jako stálá stavba pro kultur-
ní vystoupení, během roku zde bude provozová-
na zastřešená letní zahrádka. Pódium o rozmě-
ru 8 m x 7 m bude napojeno novými dveřmi do 
objektu Záložny s návazností na stávající šatny. 

Rozpočet akce je 3 mil. Kč a je podpořen částkou 
1,1 mil. z Jihomoravského kraje.

Multifunkční objekt Čechyně
Stavba řeší rekonstrukci stávající budovy ha-
sičské zbrojnice v Čechyni, která je v současné 
době nevyužívána. Účelem stavebních prací je 
vybudování komunitního centra v 1. NP a sociál- 
ních bytů v 2. NP. Rozpočet akce je 12,5 mil. Kč  
a je podpořen částkou 4,7 mil. Kč z IROP na soci-
ální byty. Na realizaci komunitního centra je po-
dána žádost o dotaci.

Revitalizace odborných učeben v základní 
škole Habrovanská
Tímto projektem chceme dosáhnout obnovy za- 
staralého a nevhodného zázemí pro výuku v od-
borných učebnách fyziky, chemie, přírodopisu, 
výtvarné výchovy, jazykové učebny, dílen a také 
jejich kabinetů. Rozpočet akce je cca 8 mil. Kč a je 
podpořen částkou cca 7 mil. Kč z IROP pro školství.

Další projekty jsou ve fázi rozpracovanosti nebo 
ve fázi žádostí o dotace. Rozloučím se s Vámi 
přáním, aby se Vám v novém roce dařilo naplňo-
vat cíle, které jste si sami stanovili.

Zdeněk Šedý, místostarosta

Chtěl bych Vás upozornit na zajímavé místo na 
webových stránkách města Rousínova. Odbor 
výstavby a životního prostředí doplnil investiční 
akce města realizované od roku 2010 až po sou-
časnost. V sekci www.rousinov.cz – město – in-
vestiční akce naleznete přehled investičních akcí 
členěných do 4 okruhů: REALIZUJEME, DOKONČI-
LI JSME 2010 – 2014, DOKONČILI JSME 2015 - 2019 
A PŘIPRAVUJEME. Mimo akce stavební (rekon-
strukce budov, chodníků, komunikací, veřejného 
osvětlení, sportovišť a dětských hřišť apod.) jsou 

zde uvedeny např. i realizace výsadeb či jiných, 
přírodě blízkých opatření. U každé akce je uve-
den stručný popis a fotografie.
Věříme, že se Vám tato sekce bude líbit, může-
te zde sledovat i další záměry města. V případě 
připomínek či dotazů nás můžete kontaktovat na 
e-mailové adrese pekarik@rousinov.cz.

Ing. Dušan Pekařík
 vedoucí odboru výstavby a životního prostředí

Koncem srpna loňského roku byly započaty 
práce na rekonstrukci školního hřiště ve dvoře 
základní školy na Habrovanské ulici. Stávající 
umělý povrch hřiště, oplocení a branky včetně 
betonových základových pasů, dřevěné man-
tinely, betonové obrubníky a zámková dlažba 
byly odstraněny. Následně byla vybudována 
nová opěrná zeď, nové drenáže svedené do vsa-
ku v prostoru školní zahrady, po obvodu hřiště 
byly osazeny obrubníky a sloupy oplocení a byl 
vydlážděn přístupový chodník podél hřiště pro 
vstup do školní zahrady. Koncem října loňského 
roku již bylo provedeno i nové oplocení včetně 

brány a branek, osadily se mantinely a povrch 
hřiště z umělé trávy v prostoru hřiště a přileh-
lého doskočiště pro skok daleký, kde byly vymě-
něny stávající betonové obrubníky za plastové  
a byl doplněn písek. 
Stavba byla realizována firmou JM DEMICARR 
s.r.o., za spolufinancování Ministerstva pro míst-
ní rozvoj ČR z programu 11782 – Podpora rozvoje 
regionů 2019+ ve výši 1 860 416 Kč. Celkové ná-
klady na realizaci stavby byly 3 259 364 Kč.
V úterý 3. prosince 2019 bylo zrekonstruované 
hřiště slavnostně otevřeno za účasti zástupců 
města, školy, zhotovitele a předáno škole do uží-
vání.  

Odbor VŽP

OBNOVA ŠKOLNÍHO HŘIŠTĚ ZŠ HABROVANSKÁ
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DAň Z NEMOVITÝCH VĚCÍ

ROUSÍNOVŠTÍ JUBILANTI, KTERÝM POPŘÁLY ČLENKY SPOZ, 
A ONI DALI SOUHLAS SE ZVEŘEJNĚNÍM

Informujeme občany, že zastupitelstvo města  
v souladu se zákonem č. 338/1992 Sb., o dani z ne- 
movitých věcí, ve znění pozdějších předpisů, dne 
26. 06. 2019 schválilo Obecně závaznou vyhláš-
ku města Rousínova č. 3/2019, o stanovení ko-
eficientů pro výpočet daně z nemovitých věcí.  
K přijetí vyhlášky k dani z nemovitostí přistoupilo 
několik stovek měst a obcí.
Zastupitelstvo k přijetí této vyhlášky přistoupilo, 
neboť k navýšení zákonných sazeb nedošlo od 
roku 2010 a ceny stavebních prací a energií se 
stále navyšují. Výnos daně z nemovitých věcí je 
příjmem města a bude použit na financování vý-
stavby a oprav komunikací, chodníků, rozšíření 
bytového fondu, dětských hřišť a zeleně. 
V uplynulých letech město investovalo do mo- 
dernizace areálu bývalého učiliště na ulici Tyr- 
šova, kde byla rozšířena základní škola, oprave- 
na tělocvična, vybudována kuchyň s jídelnou. 
Na modernizaci však ještě čekají 2 budovy býva-
lého internátu. 

Neustále se zvyšují náklady na údržbu zeleně, 
provoz veřejného osvětlení a další chod města,  
a také bezpečnost města (městská policie).
Touto vyhláškou dochází ke změnám:
•	 snižuje	 se	 koeficient	 u	 stavebních	 pozemků	 

z 1,4 na 1,0 (§ 6 odst. 2 písm. b)),
•		 snižuje	se	koeficient	u	budov	obytných	domů,	

ostatních budov tvořící jejich příslušenství  
a ostatních jednotek (§11 odst. 1 písm. a) a f)) 
z 1,4 na 1,0

•		 zvyšuje	 se	 koeficient	 u	 stavby	 nebo	 jednot-
ky užívané pro rodinnou rekreaci (§ 11 odst.  
1 písm. b)) z 1,0 na 1,5

•		 zvyšuje	se	koeficient	u	staveb	a	samostatných	
nebytových prostor užívaných k podnikání  
(§ 11 odst. 1 písm. d)) z 1,0 na 1,5.

Zastupitelstvo dále využilo možnost volby míst-
ního koeficientu dle § 12 a z možností 1 až 5 sta-
novilo místní koeficient ve výši 3. Místní koefici-
ent se neupravoval od 90. let minulého století.
Pro názornost uvádíme několik příkladů změn:

Nemovitost
Od 2010  

do roku 2019 (Kč)
Od roku 2020  

(Kč)
Obytný dům, 100 m2, bez dalšího nadzemního podlaží 280 600
Zahrada, pole, 1 ha 75 75
Byt, 2+1, 60 m2 202 432
Garáž, 20 m2 160 480
Chata, 30 m2, bez dalšího nadzemního podlaží 180 810
Objekt využitý převážně jako dílna, 100 m2 1 000 4 500
Objekt využitý převážně jako prodejna, 100 m2 1 000 4 500

Město čeká modernizace Velkého sálu Zálož-
ny, rekonstrukce 2. poloviny náměstí, výstavba 
hasičské zbrojnice, rekonstrukce Staré pošty, 
umělé kluziště, modernizace koupaliště, re-
konstrukce veřejného osvětlení, rekonstruk-
ce mostů v majetku města atd. Výdaje na tyto 
akce se pohybují v řádech sta miliónů.

Základní částka dle zákona na m2 je pro podni- 
kání od r. 1992 stále 10 Kč/m2. Tzn. za 100 m2 pro- 
vozovny majitel či výrobní budovy podnikatel  

zaplatil 1 000 Kč/rok. Když si uvědomíme, že ce- 
ny stouply řádově 8-10 x (tzn., cena koruny kles-
la 8-10 x), znamená to, že by podnikatel měl při 
zachování inflace nyní zaplatit daň ve výši 8 000 
až 10 000 Kč/100 m2/rok. Nyní nastavená plat-
ba místním koeficientem 4 500 Kč/100 m2/rok 
vlastně ani nedorovnává inflaci za posledních 
27 let.

Trochu jiná situace je u nemovitostí k bydlení. 
Základní sazba byla v roce 2010 zvýšena z 1 Kč 

na 2 Kč/1 m2. Koeficient podle počtu obyvatel 
města byl 1,4. Od roku 2010 platil majitel za byt 
nebo rodinný domek 2,8 Kč/m2. Nyní byl místní 
koeficient navýšen na 3, ale současně se snížil 
koeficient dle počtu obyvatel z 1,4 na 1. Nyní je 
platba 6 Kč/m2, to je navýšení celkem 2,14 x. Po-
kud si vzorově vypočítáme 100 m2 plochy bytu 
či rodinného domu, tak je daň 600 Kč/rok, tzn.  
50 Kč/měsíc. To je méně než platba za televizi.  
V roce 2010 platil za stejnou plochu 280 Kč/rok  
a kolikrát se zvýšily platy a jiné příjmy?
Celkový koeficient v roce 1992 byl u nemovitostí 
pro bydlení 1,4 a u nemovitostí pro podnikání byl 
1. Jinými slovy byl koeficient pro výpočet daně  
z nemovitostí pro bydlení vyšší než u nemovitos-
tí pro podnikání. 

Obecně závaznou vyhláškou od roku 2020 do-
chází naopak ke zvýhodnění celkového koefici-
entu pro bydlení. 
Cena nemovitostí v Rousínově se během let stále 
zvyšuje, např. v roce 2013 stál 1 m2 bytu na sídli-
šti 22 000 Kč a v roce 2020 se 1 m2 prodává za 
44 000 Kč.
Nové koeficienty sice zvýší daň z nemovitých 
věcí, ale toto zvýšení stále nedorovnává míru 
inflace.
Zvýšení daně z nemovitých věcí nevylepší jen 
rozpočet města, ale přispěje ke zlepšení vzhledu 
města i životních podmínek obyvatel a podnika-
telů v Rousínově.

Zastupitelé města

Jubileum 93 let
Marie Novotná, Rousínov
Jubileum 92 let
Ada Wolfová, Rousínov
Jubileum 91 let
Josefa Lužová, Rousínov
Josef Knotek, Rousínov
Zdeňka Ševčíková, Rousínov
František Suchomel, Rousínov
Zdeňka Floriánová, Rousínov
Helena Nohelová, Rousínov
Jubileum 90 let
Jindřiška Navrátilová, Rousínov
Zdenka Hanáková, Rousínov
Vladimír Vlach, Kroužek
Jubileum 85 let
Božena Vránová, Rousínov
Anna Hvězdová, Rousínov
František Hons, Rousínov
Tomislav Pivečka, Rousínov
Jubileum 80
František Helleport, Rousínov

Jubileum 75
Josef Šimáček, Rousínov
Josef Škrob, Kroužek
Anděla Balášová, Kroužek
Emílie Vlčková, Rousínov
Oldřich Vybíral, Rousínov
Vlastimil Marišler, Rousínov

Všem jubilantům srdečně blahopřejeme, přeje- 
me hlavně pevné zdraví, pohodu a vitalitu do 
dalších let.

Odbor VV

 Foto T. J. Pivečka
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. . . URČITĚ JEJ ZNÁTE!

Všímáte si osob v Rousínově? Všimli jste si muže 
vzpřímené postavy, rázného kroku se vztyčenou 
hlavou, v zeleném fráčku a mysliveckém klobou-
ku a vždy v dobré náladě? Dnes již chůzi nahra-
dil jízdou elektrovozítkem s nákupem v zavaza-
dlovém prostoru. Tak to je pan Vladimír Vlach  
z Kroužku, dnes již „devadesátník“, určitě jej znáte!
Narodil se 12. ledna 1930 v Kroužku v rodině rol-
níka. Když se zeptáte, jaké prožil mládí, určitě 
řekne, že pěkné. Žil na vesnici, kde byl život sice 
skromný, ale radostný a mohl by vyprávět, co 
všechno prožili v Borkách a ve Špicách. Ale už  
v mládí měl své povinnosti – musel vypomáhat 
v hospodářství, nejdříve drobnostmi, ale jak do-
spíval, požadavky se zvyšovaly. Pryč bylo mládí 
a stal se z něj zemědělec. Žil v přírodě, poznal její 
krásy, ale také její rozmary, a přesto si ji oblíbil. 
Poznal i živou přírodu, zajíce, bažanta, koroptev, 
ale také lišku, straku a káni, a to již nebylo daleko 
k myslivosti. Potom přičichl ke střelnému prachu 
a bylo hotovo. 

Přihlásil se do kurzu uchazečů o První lovecký 
lístek, který úspěšně absolvoval a v roce l949 
měl v kapse lovecký lístek. Jeho učitelé a prak-
tici byli pánové Pospíšil, Menšík, Ponížil a další. 
Nebylo to jen o lovech, ale bylo to především  
o povinnostech. Bylo třeba zvěř poznávat a o ni  

i pečovat, zabezpe-
čit vše na dobu nou-
ze, kdy zvěř v zimě 
strádala, budovat 
myslivecká zařízení 
a podobně. V zimě 
se přikrmovalo, tře- 
ba na saních, ale 
někdy bylo nutno 
jít s pytlem zrní na 
zádech přes závěje. 
A to se člověk i zapotil! Později složil zkoušky pro 
myslivecké hospodáře a najednou byl odpověd-
nou osobou v mysliveckém sdružení. Nebylo to 
jen o Kroužku, byla to společnost s Rousínovcem 
a později ve spojení i se Slavíkovicemi s názvem 
Myslivecké sdružení Rousínov. Působil většinou 
ve funkci mysliveckého hospodáře. S léty při-
bývaly i zkušenosti a znalosti a začal pracovat 
v okresních mysliveckých orgánech. Bylo třeba 
vychovávat mladé myslivce. Stal se lektorem 

a zkušebním komisařem 
uchazečů o První lovecký 
lístek. Dalo by se říci, že se 
věnoval předmětům péče 
o zvěř, zoologii a lovectví, 
ale neztratil se ani v ky-
nologii a dalších předmě-
tech. V posledním období 
pracoval v okresní revizní 
a kontrolní komisi. V rámci 
okresních orgánů se podí-
lel na přípravě a organizaci 
výstav trofejí ulovené zvě-
ře, kde byl členem hodno-
titelské komise. Jeho prá-
ce jsme si v mysliveckém 

sdružení vždy vážili a navrhli jsme jej k vyzna-
menání. Českomoravská myslivecká jednota mu 
udělila vyznamenání I., II. a III. stupně Za zásluhy 
o myslivost a nakonec vyznamenání nejvyšší,  
a to Čestné členství Českomoravské myslivecké 
jednoty.
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JEŽÍŠKOVA VNOUČATA V NAŠEM MĚSTĚ

Oddělení sociálních věcí MěÚ Rousínov se ve 
spolupráci se zastupiteli města zapojilo do pro-
jektu Českého rozhlasu Ježíškova vnoučata, je-
hož cílem je vzpomenout si na staré a osamělé 
lidi a splnit jim jejich přání. V součinnosti s pe-
čovatelskou službou města, charitní ošetřova-
telskou službou a občany města jsme vytipovali 
seniory, kteří splnili podmínky vstupu do projek-

tu. Před Vánocemi se podařilo dárky prostřednic-
tvím sociálních pracovníků města ve spolupráci 
s městskou policií předat. Touto cestou všichni 
obdarovaní děkují svým dárcům za splněná přá-
ní. Věříme, že realizace tohoto projektu přinesla 
radost osamělým seniorům v našem městě. 

Oddělení sociálních věcí MěÚ Rousínov
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ADVENTNÍ ČAS V MATEŘSKÉ ŠKOLE 

STATISTIKA MATRIČNÍCH UDÁLOSTÍ ZA ROK 2019

Advent je čas, kdy se každý z nás začne připravo-
vat a těšit na nejkrásnější svátky v roce – Vánoce. 
A jak už to bývá, děti se těší ze všech nejvíce. 
V naší mateřské škole bylo adventní očekávání 
velice příjemné a plné krásných zážitků. 1. pro-
since pomohly děti z našeho pěveckého sboru 
Puntík rozsvítit vánoční strom na rousínovském 
náměstí a se svým programem vystoupily také  
v rámci spolupráce se ZUŠ na jejich vánočním 
koncertě. 
5. prosince chodí světem Mikuláš. Zavítal také  
k nám, i se svými pomocníky. Některé děti se ma-
ličko bály Čerta, ale Mikulášova nadílka a pohla-
zení od Anděla jim vyloudilo úsměv na tváři. 
A protože je advent i tak trochu čarovný, navštívil 
nás kouzelník Katonas s „Vánočním čarováním“  
a čekání na Ježíška bylo zase o něco kratší.
Nezapomněli jsme ovšem ani na rodiče, pro kte-
ré si děti společně se svými učitelkami připravily 

vánoční besídky. Slavnostně vyzdobené třídy, 
dětmi vlastnoručně vyrobená přání či dárky, to 
vše čekalo na ty, kteří se přišli na své ratolesti 
podívat. Snaha dětí, které předvedly velkou zá-
sobu písní, básní, tanečků a koled byla odmě-
něna potleskem a také cukrovím, které napekly 
některé maminky.
Najednou byly Vánoce téměř za dveřmi a koneč-
ně se mohla celá školka potěšit u vánočního ko-
ledování, které si pro děti připravily paní učitelky 
společně s dětmi z předškolní třídy Zajíčků. Po 
koledování na děti v každé třídě čekalo překva-
pení v podobě dárků pod vánočním stromečkem. 
A paní učitelky se naopak mohly potěšit pohle-
dem na spoustu rozzářených dětských očí. 

Sylva Málková, Šárka Rožnovská,
MŠ Rousínov

Za rok 2019 se v Rousínově narodilo celkem 69 
dětí, z toho 36 děvčat a 33 chlapců. Zemřelo 54 
osob. Ve správním obvodu matričního úřadu 
Rousínov se uskutečnilo celkem 28 sňatků, 13 
bylo mimo obřadní místnost, na jiném vhodném 

místě a 5 sňatků bylo církevních. Do Rousínova 
se přistěhovalo celkem 197 obyvatel, odstěhova-
lo se 131 obyvatel. 

Odbor vnitřních věcí

NABÍDKA ZAMĚSTNÁNÍ
Městské služby Rousínov, příspěvková organizace oznamují, že přijmou na dohodu zdatného se-
niora na výpomoc při zajištění provozu městských sportovišť. Bližší informace získají zájemci na 
adrese: Městské služby Rousínov, Sušilovo nám. 46, tel: 517 324 837, 605 454 965.  

Václav Hůlka, vedoucí MS
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V našem mysliveckém sdružení, dnes již mysli-
veckém spolku Hájky Rousínov, patřil k iniciáto-
rům myslivecké i osvětové činnosti. Když ještě 
s dalšími Kroužáky začali stavět mysliveckou 
chatu Ve Špicách, neměli ani potuchy, že se sta-
ne střediskem mysliveckého dění a střeleckého 
sportu. Střelecká akce nemohla být bez dobré-
ho jídla a občerstvení. Vstával tedy brzy ráno, 

aby na svačinu byl kotel zabíjačkových pochutin 
a nelitoval času, aby zajistil k tomu i potřebné 
tekutiny. Měl z toho dobrý pocit a měl i práci  
s čištěním a úklidem. Zde patří poděkování  
i jeho nedávno zesnulé manželce, která byla ne-
jen shovívavá k jeho myslivecké vášni, ale v jeho 
činnosti jej podporovala a pomáhala většinou  
s přípravou občerstvení.

Spolu s Ing. Františkem Tomanem byli předsta-
viteli správného mysliveckého chování, dodržo-
vání mysliveckých zvyklostí a tradic bylo jejich 
předností a k tomu vedli i všechny ostatní členy. 
Nešlo jen o vnější vzhled, oblečení, ale i o vzá-
jemné vztahy. Pro každého myslivce je význam-
ný obřad „Pasování na myslivce“ a převážnou 
část našich členů právě na myslivce pasoval pan 
Vladimír Vlach.  Jeho obřad měl vždy svoji váž-
nost a důstojnost. Oběma záleželo na tom, aby 
zahájení a ukončení lovu bylo důstojné, s uspo-
řádaným výřadem a mysliveckým troubením  
a také aby byl vzdán hold ulovené zvěři. Na zá-
věr lovecké sezony bylo vzpomenuto kamarádů, 
kteří se toho nedožili, a byly vystřeleny každým 
dvě rány na jejich památku. Pro někoho to mohou 
být jen zbytečnosti.
Nyní je tedy pan Vladimír Vlach již devadesátile-
tý. Náš myslivecký spolek Hájky Rousínov mu do 
dalších let přeje dobré zdraví, ať jej humor a dob-
rá mysl neopouští a přestože již nevlastní žád-
nou zbraň, ať s námi prožije mnoho příjemných 
chvil a mysliveckých zážitků. A třeba právě na té 
myslivecké chatě ve Špicách. S mysliveckým po-
zdravem Lovu zdar!

Expředseda spolku a myslivecký druh 
Ladislav Mareš
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Mateřská škola Rousínov je od 1. ledna 2019 za-
pojena do projektu Šablony pro MŠ a ZŠ II. V rám-
ci tohoto projektu u nás působí mimo jiné školní 
asistent a chůva, probíhá další vzdělávání peda-
gogických pracovníků a v lednu se uskutečnily 
tzv. projektové dny, jejichž cílem je propojovat 
vzdělávání dětí s praktickým životem. Nás zau-
jala nabídka Malé technické univerzity, která se 
ve svých lekcích snaží v dětech vzbuzovat zájem 

o svět techniky a rozvíjet technické dovednosti. 
Ovšem nepředstavujte si „hraní s tablety“, děti 
jsou zapojeny do mnoha tvořivých aktivit, pra-

cují ve skupinách, kde je potřeba se domlouvat, 
spolupracovat a řešit problémy, plní různorodé 
úkoly a prostřednictvím všech těchto činností si 
mohou udělat představu například o práci archi-
tekta, projektanta či stavitele.
My jsme letos pro předškolní třídy vybrali lekci 
s názvem Malý stavitel. V průběhu celého do-
poledne se dětem věnoval lektor, který je spolu  
s učitelkami provedl stavbou města. Děti nejpr-
ve ve skupinách sestavovaly části silnice, které 
poté složily do jednoho velkého plánu města. Ve 
skupinách stavěly budovy z lego kostek, každá 
budova měla ve městě své místo, bylo potřeba ji 
pojmenovat, označit a vědět, k čemu slouží. Část 
činností probíhala venku na zahradě, za splněné 
pohybové úkoly děti dostávaly „peníze“, za které 
pak „nakupovaly“ budovy do svých měst.
Celé dopoledne bylo velmi nápadité, děti praco-
valy s nadšením a i nám dospělým v rolích učite-
lů se všechny aktivity velmi líbily. Určitě se proto 
u podobného projektu nevidíme naposledy.

Tereza Vejdová
ředitelka MŠ Rousínov

Děti v naší mateřské škole rády chodí ven. Vždy 
se na pobyt venku velmi těší. Jako všechny děti 
mají radost z pohybu a objevování nového v pro-
středí, ve kterém žijí. Hrají různé hry, poznávají 
přírodu a odhalují pro sebe svět, který byl proza-
tím jejich smyslům skryt. Kromě her a samostat-
ného poznávání učíme také děti přírodu chránit 
a pečovat o naše životní prostředí tak, abychom 
ho zanechali po sobě krásné a čisté i pro další 
generace. 
Během vycházek se nám však pravidelně nabízí 
smutný pohled na odpadky ležící téměř všude. 
Není vůbec třeba na to děti upozorňovat. Ony 
samy ukazují na odpadky a dá-
vají nahlas najevo, že je to oš-
klivé a že se to nedělá. Na síd-
lištním hřišti s korábem (koše 
kolem hřiště, a že jich je tam 
dost, zůstávají poloprázdné) 
jsme přímo v herním prostoru 
mezi drobnými kamínky na-
šli dokonce na drobné střepy 
rozbitou láhev. Bylo by hezké, 
kdyby tento článek inspiroval  
k ohleduplnému chování nejen 
k přírodě, ale i k ostatním lidem, 
jejichž děti mají právo vyrůstat 
v prostředí zdravém, čistém  
a bezpečném. 
My jsme s dětmi udělali alespoň 
první malý krůček ke zlepšení 
našeho okolí. Velmi jednoduchý 
krůček. Vzali jsme si odpadkové 
pytle a vysbírali během vycház-
ky kolem cesty to, co do přírody 
nepatří, a pytle s roztříděným 
odpadem pak následně hodili 
do kontejnerů, kam patří. Děti 
si z této činnosti udělaly zábavu  
a dokonce mezi sebou soutěžily, 
kdo toho nasbírá nejvíc a o nej-
zajímavější „úlovek“. Naučily se, 
jak třídit odpad a do kterého ba-

revného kontejneru jej vyhodit. Všechny pěkně 
spolupracovaly a jednotný záměr upevnil ještě 
více jejich přátelství. Z „odpadkové Země Neze-
mě“ jsme společně vytvořili místo, které je krás-
né na pohled a příjemné i bezpečné pro hraní si  
a aktivní odpočinek. Kdyby to dobré, co je v dě-
tech nyní, zůstalo i v dalších letech jejich vývoje, 
snad naše snahy marné nebyly.

Marek Pukl
MŠ Rousínov

PROJEKTOVÝ DEN ANEB STAVITELÉ VE ŠKOLCEJAK JSME UKLIDILI
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ANI VIROVÁ INVAZE NÁM PLÁNY NEZKAZILA!

Všechny ZUŠkovské předvánoční akce vyvrcholi-
ly Vánočním koncertem. Poprvé v něm jako hos-
té vystoupily také děti z MŠ v Rousínově, které 
navštěvují pěvecký sbor Puntík. Nebyly jediné, 
kdo na koncertním pódiu stál úplně poprvé.  
I pro některé naše žáčky to byla velká premiéra a 
všechny děti, včetně tanečního oboru, ji zvládly 
výborně. Žáci se poté už soustředili na vánoční 
odpočinek a všichni jsme se přenesli do nového 
roku, jenž má ve své psané podobě dvě dvacít-
ky vedle sebe. Co všechno nám toto krásné číslo 
přinese, to teprve ukáže čas. 
Do naší školy však téměř ihned po vánočních 
prázdninách nastoupila s novým rokem chřip-
ková epidemie a před námi bylo datum 14. 1.  
- Novoroční koncert při svíčkách. Žáci výtvar-
ného oboru pod vedením Mgr. Veroniky Jánské 
a Mgr. Jana Nohela vytvořili krásné a nápadité 
svícny. Náročnými zkouškami procházeli mladí 
hudebníci, kteří se svými pedagogy připravovali 
kromě sólových vystoupení a sborového zpěvu 
také hru v různých komorních ansámblech. Žáci 
spolu se svými rodiči projevili obrovské nasa-
zení a snažili se chřipkám odolávat a mé obavy  

z toho, že budu muset koncert zrušit, se tak ne-
naplnily, jelikož epidemie v plné síle nastoupila 
až po akci. Mám velikou radost, že moje pozvá-
ní do netradičních prostor krásně nazdobené 
chodby ve 2. poschodí naší budovy přijali dva milí 
lidé - starosta města Rousínova Ing. Jiří Lukášek 
a první místostarostka města Vyškova Mgr. Bc. 
Karin Šulcová. Paní místostarostka srdečně po-
zdravila posluchače i účinkující v úvodu večera. 
Zavzpomínala na dobu, kdy působila jako ředi-
telka ZŠ a MŠ Bohdalice a kdy jsme s jejím svole-
ním na zámku, kde škola sídlí, natáčeli profilové 
dvojCD naší ZUŠ „Takoví jsme byli v roce 2010“.  
To bude tudíž slavit své desetileté jubileum.  
Připomněla také, že se s námi již dlouhá léta se-
tkává při mnoha celospolečensky velmi význam-
ných akcích v rámci celého okresu Vyškov a vždy 
je příjemně udivena kvalitou výkonů našich žáků 
a četností a šíří aktivit ZUŠ, která je svojí kapa-
citou v rámci okresu nejmenší. Jednoznačnou 
zajímavostí večera byla interpretace dvojsbo-
rové skladby renesančního českého mistra J. K. 
Vodňanského, která v rousínovské premiéře vyu-
žila plně prostory chodeb a schodiště naší školy. 

Dojemnou a důstojnou atmosféru koncertu před 
závěrečným vystoupením dětského pěvecké-
ho sboru pak nádherně podtrhnul pan starosta 
velmi osobním, milým a hudebně-filozofickým 
novoročním přáním. 
I přes panující nemocnost a lyžařské zájezdy 
stála před námi vzápětí další akce v netradičních 
prostorách. Sokol Vážany totiž oslavil 1.2. sto let 
od svého založení a místostarosta Rousínova 
pan Zdeněk Šedý zorganizoval akci k uctění této 
krásné tradice. Naše ZUŠ samozřejmě k pro-
gramu přispěla dvěma vystoupeními tanečního 
oboru pod vedením paní učitelky Jany Pinterové 
a vystoupením oboru hudebního. V jeho závěru 
zazpívali a zacvičili tři zpěváci - Elena Gajdová, 
Karel Procházka a Jiří Beneš - píseň „Sokolská 
- Výroční“, jejíž text i hudbu zkomponoval je-
jich pedagog MgA. Radek Dočkal přímo pro tuto 
slavnostní příležitost a text také panu místosta-
rostovi věnoval.  

První pololetí bylo ukončeno, žáci obdrželi svá 
vysvědčení a před námi stojí akce pololetí dru-
hého. Z těch nejbližších Vás upozorňuji a srdeč-
ně zvu na následující. V úterý 11. 2. se stala naše 
škola opět po třech letech pořadatelem okresní-
ho kola soutěže ZUŠ pořádané MŠMT v oborech 
hra na housle a kytaru. V úterý 10.3. zavítejte do 
sálu ZUŠ, jenž se pro tento večer promění opět 
v naše ROusínovské KIno - ROKI. Žáci a peda-
gogové Vám zahrají a zazpívají pestrou kolekci 
známých melodií z filmů, pohádek či muzikálů  
a jejich výkony budou provázeny filmovou pro-
jekcí. Na pondělí 30.3. pro Vás přichystají na Sta-
ré radnici letošní absolventi výtvarného oboru 
vernisáž výstavy svých prací.  
Přeji nám všem co největší odolnost proti baci-
lům všeho druhu a těším se na další společná 
setkávání!

Hana Jánská
ředitelka ZUŠ

Novoroční koncert při svíčkách - starosta města 
Rousínova Ing. Jiří Lukášek (foto M.Vymětalová)

Novoroční koncert při svíčkách - 1. místosta-
rostka města Vyškova Mgr. Bc. Karin Šulcová 
(foto M.Vymětalová)

Novoroční koncert při svíčkách 
(foto M.Vymětalová)

Vánoční koncert 
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Psát do zpravodaje každé dva měsíce je opravdu 
nad moje síly. A koncem listopadu, kdy je třeba 
organizačně zvládnout všechny adventní i vá-
noční akce, nezbývá žádný volný čas. Tak to bude 
jako vloni. Sice se zpožděním, ale přesto se do-
zvíte, jak šel čas a co přinesl od října loňského 
roku. 

A nebylo toho málo.
Hned první říjnovou sobotu se vydali všichni mi-
lovníci draků nad dálnici k Hájkům. A že správně 
foukalo, to dokazuje i jeden z draků, který se si-
lou větru vymanil z držení svého malého majite-
le a uletěl až přes dálnici, kde skončil zabořený 
svým nosem na louce v trávě. Ale všechno dobře 
dopadlo, tatínek se proběhl a neposlušný drak se 
opět vznášel tak, jak se patří…   

Stejně jako před rokem, i letos patřila poslední 
říjnová sobota svatováclavským stárkům. Ta-
neční veselice s názvem Kácení máje je vlastně 
loučení s letošními hody i rozchodem stárků se 
stárkami. Mája jako symbol hodů se skácí a ten 
nejšťastnější z přítomných ji získá v tradiční 
dražbě. Stárci se tentokrát uvedli opravdu vel-
mi zdařilým nástupem a ještě lepším půlnoč-
ním překvapením. Potlesk v sále nebral konce. 
K tanci hrála kapela Akcent, tancovalo a zpívalo 
se kolem májky uprostřed sálu. Ani nad ránem se 
domů nikomu nechtělo, i bez kapely se zpívalo až 
do ranního rozbřesku.

Ve čtvrtek 31. října uspořádali manželé Celí již 
tradičně oslavu svátku Halloween. Tato akce se 
poprvé uskutečnila se zahájením činnosti Centra 
volného času ve Slavíkovicích, který dodnes vede 
paní Petra Celá. Asi padesátka dětí, pro kterou je 
každý týden připraven program v budově býva-
lé školy ve Slavíkovicích, dochází do centra až 
dvakrát týdně trávit svůj volný čas bez počítačů, 
mobilů a tabletů. Oblíbeného Halloweenu se vel-
mi rády zúčastňují. Ve strašidelných kostýmech 
s pomalovanými obličeji chodí po vesnici a ptají 
se sousedů, jestli jim dají něco na zub. Na závěr 
se sejdou i se svými rodiči u Celých na zahradě, 
kde je pro ně připraveno u ohně malé pohoštění 
i s diskotékou. 
I letošní podzim jsme museli dát všechny brouč-
ky spát. Děti je dostaly v tělocvičně, tam si je 
mohly vyzdobit krovkami, tečkami či tykadélky.  
A pak jsme vyšli průvodem za svitu lampiónků či 
lucerniček tmavými slavíkovskými ulicemi až na 
louku k Rakovci, kde děti uložily broučky do trá-
vy k zimnímu spánku. „Až bude na jaře opět hřát 
sluníčko, přijdeme vás probudit.“
Na zpáteční cestě už musely být lampiónky i lu- 
cerničky zhasnuté. Pro děti i jejich doprovod 

SLAVÍKOVICE NA PODZIM I V ZIMĚ PODRUHÉ

Vzpomínáte si, jak křupe led na zamrzlých lou-
žích, jak cinkají rampouchy, jak mává křídly an-
dílek vyválený ve sněhu? Jak pekař Sníh kouzlí ze 
stromů dorty se šlehačkovou čepicí?
To a mnohé další objevují malí umělci s mamin-
kami už od prosince v pozořické hájence. Pod 
vedením pedagožky Kláry Krchňavé se inspirují 
uměním paní Zimy a společnými výtvory přispí-
vají k její kráse. Zkoušejí materiály, které zimní 
les nabízí a nejrůznějšími výtvarnými technikami 
je přetvářejí na svá první veledíla. Tématem le-
tošních setkání jsou svátky a tradice. Děti se při 
hrách seznamují s tradičními rituály a mají pří-
ležitost prožít to, na co už v dnešní uspěchané 

době není čas. Maminky si pak domů odnášejí 
spoustu nápadů a vydováděné děti.
Pokud byste chtěli svým dětem zážitky v příro-
dě také dopřát, sledujte webové stránky nebo 
facebook spolku Kavyl a Dětského lesního klu-
bu Stromík: www.lesnikavyl.cz, www.stromik.
cz.  Kromě celoročního předškolního vzdělávání 
organizujeme pravidelné kroužky i jednorázové 
akce, pořádáme tábory. Již nyní můžeme pozvat 
na tradiční masopustní průvod 23. února, který 
bude vyrážet z DLK Stromík v Pozořicích ve 14 h. 
Těšíme se na Vás!
    

vedení klubu Stromík

TVOŘENÍ V ZIMNÍ PŘÍRODĚ
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jsme připravili stezku odvahy. Trasu jsme vy-
značili malými světýlky. Ve dvouminutových 
intervalech se vydávali do neznáma ti nejodváž-
nější sami, někteří ve dvojicích, bojácní v dopro-
vodu dospělých. Čekaly na ně postavy z pohádek,  
z některých šla hrůza, že i dospělí se báli, ně-
které byly naopak hodné a ukazovaly správnou 
cestu, aby nikdo nezabloudil. Statečně dorazili 
všichni. Za odvahu dostaly děti sladkou odměnu 
a všem se podával teplý čaj na zahřátí.

Celostátně pořádaná akce Česko zpívá koledy 
s Deníkem, se uskutečnila ve středu 11. prosin-
ce. Ve Slavíkovicích u rozsvíceného vánočního 
stromu se zpívalo tentokrát již popáté. Asi stov-
ka přítomných diváků se mohla připojit ke zpě-
vu malého amatérského pěveckého soubůrku, 
který nejdříve přivítal příchod tří králů k živému 

betlému písní My tři králové jdeme k vám. Pak už 
zaznělo vybraných sedm vánočních koled a pís-
ní a nakonec sestry Posoldovy krásně přednesly 
píseň Tichá noc. Diváci si prohlédli živý betlém  
s Ježíškem v jesličkách, s anděly, třemi králi,  
s pastýři i zvířátky. Zahřát se mohli svařeným ví-
nem i čajem, pro mlsné jazýčky přinesly cukroví 
naše šikovné babičky. Poděkování patří přede-
vším Mgr. Zdeňce Trněné nejen za ochotu nacvi-
čit program, ale i za vedení a klavírní doprovod 
při vystoupení. Díky však i ostatním organizáto-
rům i účinkujícím.
Cvičitelky TJ Spartak Slavíkovice pořádají každo-
ročně pro děti setkání s Mikulášem. Hned v úterý 
3. prosince se dětí v místní sokolovně sešlo asi 
70, některé se svými rodiči či prarodiči. A Mikuláš 
skutečně přišel. Doprovázeli ho andělé s velkým 
košem dobrot. Obávaný čert s řetězem i ohrom-
ným pytlem na nezbedy vystrašil ty nejmenší 
tak, že plačící hledali útočiště v náručích mami-
nek. Mikuláš svým slovem všechny uklidnil, ka-
ždého z dětí „vyzpovídal“, děti zazpívaly krásné 
zimní a mikulášské písničky, přednesly básničky 
a říkadla, uslyšeli jsme i vánoční koledy. Andělé 
odměnili děti balíčkem plným sladkostí, ovoce  
i oříšků. Čert neměl šanci, i když jeden z chlapců 
málem v pytli skončil…Domů jsme se rozcházeli 
plni krásných zážitků.        
Tradiční již 36. ročník předsilvestrovského po-
chodu měl shodný scénář s tím minulým. Krás-

né počasí jako na objednávku vylákalo na pěkný 
výšlap rekordních 68 turistů, čímž byl opět pře-
konán rekord z předchozího roku. Autobusem 
Pod Hádek, tam se společně vyfotit a zpět kaž-
dý podle svých schopností. Z Pod Hádku se vy-
dalo sice jen 6 odvážlivců. Většina z nás vyšla  

z Hostěnic kolem Jelenice na Kalečník, do Vítovic 
a polní cestou kolem Leznarového kříže zpět do 
Slavíkovic. Kdo nechtěl z Vítovic až do cíle pěš-
ky, dovezl ho linkový autobus. Pro všechny bylo 
připraveno teplé pohoštění ve slavíkovickém po-

hostinství. Příští pochod bude Velikonoční a pro-
běhne na Velký pátek 10. dubna 2020. Můžete se 
k nám určitě připojit!
Vánoční a novoroční sportovní akce pořádají 
každoročně oddíly kopané, badmintonu i flor-
balu. Letos se opět naši členové – odvážní otu-

žilci - zúčastnili novoročního 
koupání v olšanském rybníku. 
Gratulujeme za odvahu.
Vánoční turnaj v sálové kopa-
né proběhl v pátek 27. prosin-
ce. Utkalo se 6 pětičlenných 
družstev o krásný putovní 
pohár. V novoročním turnaji  
v badmintonu smíšených dvo-
jic si v pátek 10. ledna zahrálo 
6 párů. Florbalový turnaj byl 
z důvodu nemocí odložen. 
Zvítězili vždy ti nejlepší, ale 
vyhráli všichni - už jen proto, 
že hrají hlavně pro zábavu, 
radost z pohybu a také proto, 

že dávají přednost fyzické aktivitě před televizí 
a počítačem.   

Dobroslava Mezihoráková
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SOKOLSKÉ DĚNÍ VE VÍTOVICÍCH

TJ Sokol Vítovice připravil dětem na 7. prosin-
ce již tradiční mikulášskou nadílku. Podívanou  
s Mikulášem, anděly a čerty si nenechali ujít 
ani dospělí, kteří si ve sváteční atmosféře po-
seděli při čaji či svařáku a vyslechli si básničky  

a písničky z úst natěšených a následně odmě-
nami potěšených dětí, z nichž ty odvážnější si 
na chvilku mohly posedět v pekle mezi čerty.
Přes mrazovou nepřízeň letošní zimy se jen pár 
lednových dní mohly děti vyřádit na bruslích na 

rybníku, jehož plochu udržovali členové Sokola 
i v nebezpečných podmínkách.
Na Hromnice ožil místní sál po čtyřech desítkách 
let dětmi v kostýmech na maškarním plese. Rej 
masek byl proložen zábavnými soutěžemi a ke 
konci si děti mohly zatančit hromadně taneč-
ky předváděné dospělými – sál tak ožil Pta- 

Trojlístek z TJ Sokol Vítovice
a čtvrtý lístek navrch

Prvním lístkem zpravodajského guláše
přichází návštěva Mikuláše.

Druhým lístkem bylo a už není
na rybníku zabruslení.

Třetím lístkem na Hromnice do sálu se snes
tanec a rej masek – byl maškarní ples.

A ten čtvrtý – ten je přírodní –
to fialka bojovnice

od adventu vydržela až do Hromnice
přes šedesát chladných dní.

čím tancem, Macarenou a dalšími veselými a ryt- 
mickými kousky. Na každou masku připadala 
výhra v tombole, děti se veselily bezmála 4 ho-
diny a mnohé by vydržely ještě déle…
Organizátorům všech akcí v čele s Petrou Dole-
želovou, Míšou Seroiszkovou a Karlem Šuber-
tem děkujeme za jejich čas i hezké zážitky.
Vítovickou zvláštností letošní zimy je fakt, že 
nás od adventu až do Hromnic (a pořád ještě 
dál) doprovázejí v přírodě rozkvetlé fialky. Stalo 

se tedy, že fialky okusily i kouzlo teplého slu-
nečného Štědrého dne či přežívání zimy se za-
mrzlými okvětními lístky, zatímco děti bruslily 
na rybníku…

Hana Richterová
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OSLAVA 100 LET SOKOLA V KRÁLOVOPOLSKÝCH VÁŽANECH

V sobotu 1. února oslavili v Královopolských Vážanech sté výročí založení Sokola. A jak jinak než 
cvičením a kulturním programem.

Členové Sokola při oslavě uctili i památku bratří Sokolů, kteří padli během světových válek. Položili 
věnec k  pomníku, který je nově opraven a na jehož desce je nápis, který připomíná, že pomník po-
stavili občané a Sokol ve Vážanech.

Rok 2019 hodnotíme jako teplotně silně nad-
normální. Průměrná roční teplota činila 10,5 °C, 
což bylo o 0,2 °C méně než v roce 2018. Nejvyšší 
teplota vzduchu byla naměřena 1. července, kdy 
maximum vystoupilo na 34,8 °C. Nejvyšší prů-
měrná denní teplota 26,4 °C byla zaznamená-
na 26. července. V roce 2019 bylo naměřeno 79 
letních dnů, tedy dnů, kdy teplota dosáhla nebo 
překročila hranici 25 °C. Nejvíce letních dnů bylo 
v červnu (27). První letní den byl změřen 25. dub-

na (maximální teplota 25,2 °C) a poslední 13. září 
(25,0 °C). Počet tropických dnů dosáhl čísla 29. 
Nejvíce tropických dnů měl červenec (10). Nej-
nižší teplota vzduchu byla naměřena 30. ledna, 
kdy teplota klesla na -15,9 °C. Nejnižší průměrná 
denní teplota -7,4 °C byla zaznamenána 22. led-
na. V Rousínově bylo naměřeno 100 mrazových 

dnů, tedy dnů, kdy teplota klesla pod bod mrazu. 
Celodenní mráz (ledový den) byl zaznamenán 
pouze ve 12 dnech roku. Nejvíce mrazových dnů 
(30) a ledových dnů (10) bylo v lednu.
Den s nejvyšší minimální denní teplotou byl  
20. srpen s hodnotou 18,8 °C. Den s nejnižší ma-
ximální denní teplotou byl 22. leden s hodnotou 
-5,5 °C. Nejteplejším měsícem byl červen s prů-
měrnou teplotou 21,7 °C a nejchladnějším měsí-
cem byl leden s průměrnou teplotou -1,3 °C.
V Rousínově spadlo za kalendářní rok 614,4 mm 
srážek, tedy 614 litrů vody na jeden metr čtve-
reční. Šlo o nadprůměrné množství srážek. V po- 
rovnání s rokem 2018 to bylo o 213,5 mm víc. 
Nejdeštivějším měsícem bylo září s 92,1 mm,  
naopak nejsušším měsícem se stal únor s pou-
hými 18,9 mm. Největší množství srážek za je-
den den spadlo 2. září, kdy za 24 hodin napršelo  
43,5 mm. Nejvyšší sněhová pokrývka byla změ-
řena 28. ledna, kdy výška sněhu dosáhla 15 cm.
V roce 2019 bylo v Rousínově 36 dnů s bouřkou, 
z toho 15 bouřek zaznamenalo výboje přímo ve 
městě nebo bezprostředním okolí (zdroj: blesky.
bourky.cz). Nejaktivnější bouřka s 2142 výboji 
přešla přes Rousínov 13. června.
Jako hlavní zdroj informací posloužila meteo-
rologická data ze stanice B7ROUP01 umístěná  
v Rousínově na ulici Polní.

Mgr. Jan Vykydal  

POČASÍ V ROUSÍNOVĚ V ROCE 2019



KULTURA strana 26 KULTURAstrana 27

ZPRÁVY Z MĚSTSKÉ KNIHOVNY ROUSÍNOV

Děti v knihovně
Na přelomu listopadu a prosince 2019 se v pro-
storách Městské knihovny Rousínov konaly spo-
lečné akce knihovny, Volnočasovek a KVS Svor-
nost.

První akcí byla „Pohádková knihovna“, která byla 
určena pro předškolní děti a děti 1. -2. tříd zá-
kladní školy. Odpolednem provázela děti a rodiče 
kouzelná víla žijící v knihovně. Ukázala návštěv-
níkům kouzelný svět knih, přečetla popletenou 
pohádku a spolu s dětmi v kvízu hledaly řešení 
tajenky. Pohádkové tvoření nechalo vzniknout 
mnoha královským korunám, které byly vyzdo-
bené velmi originálně svými autory. Celý pro-
gram byl zakončen hraním divadelních etud ze 
známých pohádek.
Na začátku adventu jsme se společně setkali  
v knihovně podruhé. Tentokrát byl program „Jak 
se slaví advent u nás a ve světě“ zaměřen pro 
děti 3. až 6. tříd. Povídali jsme si o adventu, vá-
nočních zvycích a o rozdílech v oslavách advent-
ního času u nás i v různých koutech světa. Děti 
si pak ve vybraných knihách hledaly informace 
potřebné ke správným odpovědím v testu, aby 
se mohly vydat hledat tajemný poklad. V rámci 
odpoledne nechybělo adventní tvoření ozdob na 
stromeček, které si děti odnesly domů. 

O projektu S knížkou do života (Bookstart)

 

V roce 2019 se městská knihovna připojila k me-
zinárodnímu projektu Bookstart, který v České 
republice dostal název S knížkou do života. Hlav-
ním cílem projektu je podpořit rozvoj verbálních 
schopností dětí, zlepšit jejich vztah ke knize  
a čtení, orientovat rodiče v nabídce kvalitní li-
teratury pro děti a zejména přesvědčit je, že 
jednou z důležitých věcí, které mohou udělat 
pro své děti od nejútlejšího věku, je věnovat jim 
svůj čas a strávit jej společně nad knihou. První 
čtenářský průkaz v rámci tohoto projektu jsme  
v knihovně předali v říjnu 2019.
Dostali jste při vítání občánků dárkovou pou-
kázku na členství v knihovně zdarma pro Vaše 
děťátko? Čekáte narození miminka nebo už máte 
doma 0 – 2 leté dítě? Chcete se stát členem naší 
knihovní rodiny? Přijďte do knihovny a zapojte se 
do projektu S knížkou do života! 

Senior pas
V městské knihovně máte možnost vyřízení Se-
nior pasu. Co je senior pas? Jedná se o unikátní 
službu připravenou pro aktivní seniory ve věku 
od 55 let. Senior Pas nabízí zajímavé slevy na 
zboží a služby, přináší nápady na výlety, zájezdy 
nebo kulturní akce. 

Plánujeme v březnu a dubnu
Setkání rodičů a dětí v rámci projektu Bookstart. 
Hlavním tématem dne bude zdravé pečení pro 
děti. 

V rámci měsíce knihy proběhnou v knihovně be-
sedy s dětmi z mateřských a základních škol, 
knižní bazar vyřazených knih, odpolední čaj  
s knihou v DCHB – v centru harmonického byd-
lení Rousínov a nezapomeneme na noc s Ande-
rsenem. 
     

Jitka Chmelová 
knihovnice

NOVÉ KNIHY
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SOUTĚŽ O NEJKRÁSNĚJŠÍ BETLÉM Z PŘÍRODNIN

KONEC ADVENTU

V listopadu byla vyhlášena dětská soutěž o nej-
krásnější betlém z přírodnin. Děti si daly opravdu 
záležet, použily všechny možné přírodní materi-
ály a fantazií nešetřily. Lidé měli možnost hod-
notit z osmi betlémů. Díla byla opravdu vydaře-
ná, můžete porovnat sami podle fotografií, které 
jsou k vidění na webových stránkách. Všechny 
děti dostaly pozornost od městského úřadu a ví- 
tězové s nejvíce hlasy, sourozenci Popelkovi, 

získali ještě navíc vstupenky pro celou rodinu do 
kina ve Vyškově od firmy Codeon. Vítězný betlém 
byl vyhlášen první adventní neděli při rozsvěcení 
vánočního stromu. Ještě jednou děkujeme všem, 
kteří se účastnili. A hlavně gratulujeme vítězům. 
Je potěšující, že se stále najdou děti, které mají 
chuť tvořit a soutěžit.
     

Odbor VV

Od první adventní neděle, kdy jsme si rozsvítili vá-
noční strom, se to k té dnešní poslední, v našem 
vědomí, snad jen mihlo. Čas již předznamenává 
slavné očekávání, které provází morální jednotu 
s blízkostí vyvrcholení oslavy ideologického zro-
du jednoho ze symbolů křesťanství. Převážně pro 

evropské národy již po dvě tisíciletí ovlivňuje spo-
lečenské vztahy. Tato událost vyvrcholila v Rou-
sínově 20. prosince 2019 ve velkém sále Záložny 
mistrovskou hudební produkcí kapely Zlaťanka  
z Kobylí. Žesťová kapela o dvanácti členech a čty-
řech zpěvácích s folklorním vstupem nejmladšího 

účinkujícího v rázovitém kroji se sólovým zpěvem 
a pak sérií rytmického doprovodného tance, který 
vyústil do bohatství tanečních cifer a byl ukončen 
mohutným aplausem návštěvníky naplněného 
sálu. 
Druhá část koncertu sestávala z hudby a zpěvu 
z několika na sebe navazujících oddílů, na které 
navazovaly veršované recitály vyjadřující vánoční 
zvyky a obyčeje se značným přesahem do času 
Vánoc.
Koledami, Narodil se Kristus Pán a Tichá Noc, celý 
slavnostní večer vyzařovaly a tvořily žestě svým 
zlatistým leskem s touto atmosférou se přítomní 
nemohli rozloučit, takže jimi byla na orchestru vy-
nucena další koleda jako přídavek. Tento úžasný 

počin byl zorganizován a řízen Eliškou Škrobovou 
a k vánoční atmosféře přispěly vánoční rekvizity 
příhodně vyladěné do tohoto období. 
Každý z občanů má již jasnou představu a i zkuše-
nost s výzdobou velkých evropských měst (Vídeň, 
Paříž, atd.). Město Rousínov se v tomto ohledu rok 
od roku precizuje, tato iniciativa se přenáší i do 
občanské oblasti velmi vkusnou výzdobou jejich 
obydlí.
Děkujeme všem, kteří přispívají ke zlepšování ži-
votního prostředí ve městě Rousínově a snaží se 
vykonat něco, co ho zkrášluje. Radost a štěstí byly 
patrné na tvářích všech přítomných. 

Ing. Václav Hlaváč 

MLÁDÍ SE UČÍ, DOSPĚLOST DĚLÁ A STÁŘÍ VZPOMÍNÁ

Knihy o sběratelství kaktusů a o dobrodruž-
ství při jejich objevování v krajích, kde rostou 
tyto sukulentní rostliny snášející sucho i znač-
né nadmořské výšky, jsme si vyhledávali po 
knihovnách. Vzorem nám byl jejich autor Voj-
těch Albert Frič (8. 9.1882 – 4. 12. 1944). Jako 
botanika a cestovatele po jižní Americe, kde 
studoval jazyky Indiánů v Brazílii a Paraguayi. 

Navštěvovali jsme Masarykovu univerzitu, kde 
každý měsíc byla k dispozici jedna aula pro 
kaktusáře z celé Moravy a možná i odjinud, za 
účelem výměny zkušeností a poznatků. Vysta-
vovaly se zde pěstitelské výsledky a za drobný 
peníz se něco z této produkce dalo koupit. Na 
kolejích v Kohoutkách měl mnohý z nás svou 
kaktusovou zahrádku. Tomuto spolku se říkalo 

podle významného rodu kaktusů 
Astrofytum.
V Rousínově chodím nakupovat 
do prodejny ENAPO. Jeden oddíl 
této prodejny patří květinovým 
službám a prodeji květin. Má 
léty zafixovaná utkvělá zvěda-
vost mne ponoukala k tomu, 
abych ji navštívil, i když jsem 
o žádný puget nestál. Zahlédl 
jsem tam mezi bohatým vysta-
veným sortimentem vitrínku 
s kaktusy. Najednou jakoby se 
rozsvítilo, začalo se ve mně pro-
bouzet kousek po kousku mého 
mládí. Dokonce i mozek se mi 
nastartoval a začal jsem si vy-
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bavovat některá vědecká druhová označení, 
byl mezi nimi Cephalocereus senilis. A tak jsem 
si začal po nákupu potravin odnášet sem tam 
i nějaký svůj kaktusový úlovek. Stále přibývají 
na okenních římsách a tím narůstá i má stará 
zapomenutá radost. 
I tento čistě zájmový obor může vést k prohlu-
bování poznatků o přírodních jevech a snad  
i k poznávání exotického světa oproštěného od 
dobrodružství přírodních podmínek, ve kterých 

kaktusy rostou. Je to důležité, když uplyne mlá-
dí i s produktivním věkem (cestování bylo ome-
zené) a stáří už neumožňuje pro rozličné potíže 
navštívit domovinu kaktusů, se najednou téměř 
před nosem nalézá oáza touhy mého mládí. 
Mé kaktusové přírůstky a jejich uspořádání pra-
videlně fotografuje Mgr. Jiří Samsonek a velmi 
mu za jeho činnost děkuji.

Ing. Václav Hlaváč

O hlavních vánočních svátcích to vypadalo na 
úpatí nejvyšší hory Chřibů Brda (587 m n. m.) jak 
ve velkých městech v největší dopravní špičce. 
Od parkoviště aut to bylo na vrchol s rozhlednou 
3,5 km, ke které každý účastník pochodu musel 
vystoupat po svých. Největším překvapením 
bylo, co se k němu odhodlalo lidí, kteří se opíra-
li o hole nebo i berle a pak i těch docela malých  
v doprovodu rodičů i těch nejmenších, kteří se 
vezli na pouť v kočárcích. Zvláště na Silvestra 
tam bylo živo, návštěvníkům nechybělo nic, bylo 

o ně dobře postaráno občerstvením po všech 
stránkách ve všech stáncích po celé trati. 
Po výstupu na rozhlednu nám v dalekém výhledu 
překážela inverzní mlha, ale ne natolik, aby ne-
bylo zjevné, že z ní je vidět do širokého a dale-
kého kraje, který oplývá krásou v každém ročním 
období. 
Lidé chápou, že největším pokladem je zdraví, 
které vyžaduje fyzickou kondici s posílenou imu-
nitou. Tento počet lidí tomu i nesporně prospěl. 
Nebylo nás mnoho, ale měl jsem radost, že nejdu 
z Rousínova sám. 

Václav Hlaváč

HOLDOVÁNÍ POHYBU V LůNĚ PŘÍRODY
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LETOŠNÍ JUBILEJNÍ 20. TŘÍKRÁLOVÁ SBÍRKA 

V letošním roce proběhla v Rousínově a okolí 
tradiční Tříkrálová sbírka. Celostátní sbírka se 
koná prvních 14 dní v lednu a pořádá ji Charita 
ČR, u nás Oblastní charita Hodonín. Letos jsme 
se zúčastnili jubilejního dvacátého ročníku sbír-
ky, proto mi, prosím, dovolte, abych připomněl 
historii sbírky v našem městě, a abych touto 
cestou mohl poděkovat všem zúčastněným li-
dem, kteří se za posledních dvacet let na sbírce 
podíleli.

Z historie sbírky v našem městě
Letos proběhl dvacátý ročník Tříkrálové sbír-
ky, ačkoliv u nás se sbírka konala zatím osm-
náctkrát. V Rousínově jsme totiž se sbírkou 
začali s ročním zpožděním, poprvé proběhla  
v roce 2002. Rok poté, v roce 2003, se sbírka ne-
konala, protože během léta roku 2002 zasáhly 

Českou republiku velké povodně, které zasáh-
ly zejména Prahu a povodí Vltavy. V Rousíno-
vě a okolí byla na podzim roku 2002 pořádána 
samostatná sbírka právě na povodně, kterou 
organizovalo nastupující nové vedení města,  
v čele s Františkem Havířem. Výtěžek sbírky 
tehdy putoval na pomoc středočeským Černo-
šicím a následující Tříkrálová sbírka 2003 se  
v Rousínově nekonala. 
Od roku 2004 jsme již v Rousínově stálými 
přispěvateli této celostátní sbírky. Během let 
2004 až 2009 se sbírky účastnilo každý rok 17 
skupinek, které obešly celé město Rousínov  
a jeho městské části. V tomto období se pořáda-
la sbírka v Rousínově pod vedením Ing. Václava 
Slováka, který sbírku organizačně vyladil až do 
dnešní podoby. Sbírka v roce 2009 již dosaho-
vala výtěžku téměř 90 tis. Kč.

Oblast / rok 2002 2004 2005 2006 2007 2008 2009

Kroužek 6 173 9 904 12 950 13 065 11 396 11 642 12 265

Rousínovec 5 188 7 372 8 451 9 226 10 426 13 259 11 227

Čechyně 2 690 3 096 6 529 5 101 4 642 6 389 5 992

Kr.Vážany 4 164 5 145 6 402 6 316 6 655 7 100 6 244

Vítovice 4 218 7 368 6 410 6 581 6 770 7 922

Slavíkovice 4 035 1 764 6 721 6 188 6 748 7 050 7 784

Rousínov 7 893 14 265 18 187 15 420 19 127 17 657 25 331

Sídliště 7 849 13 474 13 071 12 665 13 827 14 427 13 198

CELKEM 37 992 59 237 79 677 74 391 79 401 84 292 89 963

Od roku 2010 postupně docházelo k navyšová-
ní počtu skupinek, kde jsme zohlednili jednak 
dokončení velké bytové výstavby v Rousínově,  
a jednak rostoucí zájem mladých rodin o účast 
v Tříkrálové sbírce, který stále pokračuje a v na-
šem městě se nyní sbírky účastní již více než 90 
tříkrálových koledníků v celkem 21 skupinkách. 

Díky tomuto velkému zájmu se může sbírka 
konat každý rok a také její výsledek můžeme 
označit za stále lepší a lepší.
Výtěžek sbírky je každoročně použit na pomoc 
rodinám ve složitých sociálních situacích, na 
pomoc potřebným lidem v nouzi, na různé pro-
jekty sociálních center a dalších důležitých věcí. 

V letošním roce pracovníci odboru sociálních 
věcí MěÚ Rousínov spolu s Charitou Hodonín 
řeší směřování celého výtěžku z Tříkrálové sbír-
ky blíže Rousínovu, do tří projektů – na přímou 
pomoc lidem potřebným. O dalším vývoji Vás 
budeme samozřejmě informovat v tomto zpra-
vodaji.

Auto pro pečovatelskou službu z Tříkrálové 
sbírky?
Vloni jsem v tomto zpravodaji také psal o mož-
nosti, že by výtěžek sbírky mohl směřovat pří-
mo na pořízení nového automobilu pro Pečo-
vatelskou službu města Rousínova. To bohužel 
přímo ze sbírky možné není, protože sbírka je 
určena zejména na přímou pomoc. 
Nicméně automobil pro pečovatelskou službu 
bude. Všichni zastupitelé města jednomyslně 
schválili nákup auta, za což bych jim chtěl také 
poděkovat. Díky nim se v letošním roce dočkají 
dalšího vozu všichni občané, o které Pečovatel-
ská služba města Rousínova pečuje, všichni kli-

enti svozu občanů a také pracovnice Pečovatel-
ské služby města Rousínova. Chtěl bych touto 
cestou poděkovat za neúnavnou píli a iniciativu 
dotaženou až do finále paní Júlii Havířové, kte-
rá je vedoucí pečovatelkou Pečovatelské služby 
města Rousínova a také od roku 2010 spoluor-
ganizátorkou Tříkrálové sbírky v Rousínově. 

Výsledek Tříkrálové sbírky 2020
A nyní se konečně dostáváme k letošním vý-
sledkům. V letošní sbírce bylo na území Rou-
sínova vybráno 130 178 Kč. Na tomto místě se 
patří poděkovat všem občanům našeho města  
a přispěvatelům Tříkrálové sbírky. Zároveň 
děkujeme všem koledníkům a zúčastněným. 
Děkujeme všem, že nejste k Tříkrálové sbírce 
lhostejní, že svým příspěvkem pomáháte dobré 
věci, zlepšení společnosti a také že svým koná-
ním dáváte dobrý příklad všem.

František Havíř ml. 

Oblast / 
rok

2010 2011 2012 2013 2014 2015 2016 2017 2018 2019 2020

Kroužek 12 304 11 278 10 960 9 967 10 639 11 980 14 538 14 450 14 646 16 100 15 644

Rousínovec 8 773 4 393 7 901 11 678 13 731 12 922 11 195 10 768 13 485 16 801 15 443

Čechyně 6 395 6 427 7 725 6 564 7 200 6 623 7 886 10 332 11 136 12 109 11 352

Kr. Vážany 7 981 8 446 13 282 16 018 16 726 15 707 16 181 16 432 20 480 19 524 19 602

Vítovice 7 378 5 428 7 957 6 959   7 029 6 270 7 041 7 528 9 007

Slavíkovice 6 416 4 725 8 702 8 733 8 024 9 845 9 456 9 767 9 965 10 420 9 204

Rousínov 25 442 20 740 24 744 18 873 20 466 26 393 25 917 27 102 30 804 32 455 31 270

Sídliště 13 605 11 684 13 669 12 186 9 991 12 148 10 568 8 298 11 318 15 909 18 656

CELKEM 88 294 73 121 94 940 90 978 86 777 95 618 102 770 103 419 118 875 130 846 130 178
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Odbor/funkce Příjmení, jméno, titul Telefon Mobil E-mail
Starosta města Lukášek Jiří, Ing. 517 324 825 732 319 065 lukasek@rousinov.cz
Místostarosta města Šedý Zdeněk 517 324 835 773 114 857 sedy@rousinov.cz
Tajemník MěÚ Tlčik Marián, Ing., MBA 517 324 824 724 982 860 tlcik@rousinov.cz
pověřenec GDPR Grecová Jitka 517 324 829 739 454 697 grecova@rousinov.cz
Odbor  vnitřních věcí 
matrika, trv. pobyt, 
Czechpoint, přestupky 

Hrachovinová Petra, Bc. 517 324 838 778 435 984 hrachovinova@rousinov.cz 
radnice@rousinov.cz 

podatelna Škvarková Hana 517 324 820 770 162 325 skvarkova@rousinov.cz 
e-podatelna@rousinov.cz

matrika, Czechpoint Hladká Markéta 517 324 821 733 539 138 hladka@rousinov.cz
Oddělení sociálních věcí Chládek Pavel, Bc., Dis. 517 324 830 778 770 068 chladek@rousinov.cz
sociální pracovník Kabelková Naďa, Mgr. 517 324 830 770 172 391 kabelkova@rousinov.cz
vedoucí pečovatelské sl. Havířová Júlia 517 326 180 770 168 701 havirova@rousinov.cz
Odbor  
hospodářsko-správní Řehořová Růžena, Ing. 517 324 834 739 454 698 rehorova@rousinov.cz

smlouvy Müllerová Jaromíra 517 324 823 770 120 759 mullerova@rousinov.cz
účetní Machová Eva 517 324 839 machova@rousinov.cz
mzdová účetní Šmerdová Jana 517 324 822 smerdova@rousinov.cz
referent Navrkal Radek, JUDr. 517 324 823 770 120 759 navrkal@rousinov.cz
pokladna Pekaříková Markéta 517 324 846 774 165 361 pekarikova@rousinov.cz
Odbor výstavby 
a životního prostředí Pekařík Dušan, Ing. 517 324 833 734 752 399 pekarik@rousinov.cz

projektový manager Kejlová Lenka, Ing. 517 324 847 778 435 983 kejlova@rousinov.cz
projektový manager Nohelová Petra 517 324 847 733 373 554 nohelova@rousinov.cz
životní prostředí Mikysková Libuše, Ing. 517 324 840 733 539 137 mikyskova@rousinov.cz
stavby Varta Pavel 517 324 841 770 140 093 varta@rousinov.cz  
stavby Vintrová Hana 517 324 828 731 651 359 vintrova@rousinov.cz
referentka Chromá Dana, Mgr. 517 324 849 778 411 252 chroma@rousinov.cz
Stavební úřad Horčičková Hana, Bc. 517 324 827 739 454 692 horcickova@rousinov.cz

Mezihoráková Tamara, Ing. 517 324 832 739 454 695 mezihorakova@rousinov.cz
Ryšánek Jiří, Ing. 517 324 836 739 454 690 rysanek@rousinov.cz

Odbor školství a kultury Škrobová Eliška, Ing. 517 324 826 733 539 133 skrobova@rousinov.cz
knihovna Chmelová Jitka, Mgr., MBA 517 324 842 chmelova@rousinov.cz
Městské služby Rousínov Hůlka Václav 517 324 837 604 454 965 hulka@rousinov.cz

Polák Pavel 517 371 667 770 120 758 polak@rousinov.cz
Doležalová Dana, Ing. 778 411 251 dolezalova@rousinov.cz
Sedláčková Miluše 517 324 837 sedlackova@rousinov.cz
Komariková Hana, Ing. 517 324 837 komarikova@rousinov.cz
Haizler Vlastimil 778 439 429 haizler@rousinov.cz

hlášení poruch mobil se záznamníkem 770 120 758
Městská policie Rousínov Kučera Pavel, Ing. 770 127 000 kucera@rousinov.cz 

mpolicie@rousinov.cz
Janečková Soňa 778 760 002 janeckova@rousinov.cz 
Procházka Petr 778 417 821 prochazka@rousinov.cz
Pospíšil Mojmír 770 171 697 pospisil@rousinov.cz

hasiči – JSDH Rousínov Marišler Vlastimil 777 681 605 jsdh@rousinov.cz

SEZóNA MAŠKARNÍCH PLESů

Přinášíme Vám malou fotoreportáž z radová-
nek v maskách, které připravily rousínovské 
spolky. V sobotu 25. ledna do Záložny pozvala 
nejen děti Asociace sportu pro všechny, v ne-
děli 2. února připravili členové TJ Sokol Vítovi-
ce zábavné odpoledne ve Vítovicích a v neděli  
9. února soutěžily a dováděly děti ve Slavíko-
vicích díky přípravě karnevalu členy TJ Spartak 
Slavíkovice. A že v maskách nebyly jen děti, mů-
žete vidět i na fotografiích. 

Díky všem, kteří se přišli bavit a hlavně těm, 
kteří všechny soutěže, programy a odměny při-
pravili. 

Odbor ŠKK z podkladů od spolků



Město Rousínov
Telefon: 517 324 820
 517 324 821
E-mail: radnice@rousinov.cz
Úřední hodiny: pondělí, středa 8 - 11 | 12 - 17
 úterý, čtvrtek, pátek po dohodě
IČ: 00292281

Fantastická 
žena

v 19:00

PŘEDPRODEJ VSTUPENEK 
V MĚSTSKÉ KNIHOVNĚ 
VSTUPNÉ 200 KČ V PŘEDPRODEJI   
                   250 KČ NA MÍSTĚ

PŘEDPRODEJ VSTUPENEK 
V MĚSTSKÉ KNIHOVNĚ 
VSTUPNÉ 200 KČ V PŘEDPRODEJI   
                   250 KČ NA MÍSTĚ

ÚTERÝ
31. března


